
FIBERFORBINDELSER PÅ VEJ TIL BYEN. 

 

I forbindelse med at fiber, bliver tilbudt i byen. vil vi gerne hjælpe dem der føler sig lidt forvirret. 

Generelt synes vi det er en god ide, at sige ja til et af de 2 tilbud, vi alle har fået. 

Det er en god ide at få lagt fiber ind i sit hus. 

De to tilbud er som følger: 

Onefiber - her binder man sig til at bruge en af deres udbydere i mindst 6 mrd.  

(Her kan man godt beholde sit gode TV-signal, hos os, og så vælge KUN at flytte sit internet til en af 

Onefibers udbydere) 

TDC - her binder man sig ikke til noget som helst. 

(her kan man beholde hele sin pakke hos os, da man ikke forpligter sig til noget, og så tage forbindelsen  i 

brug, hvis det engang i fremtiden giver mening ) 

Som I kan læse i det ovenstående, behøver man ikke at vælge det ene frem for det andet. 

Man kan godt kombinere det og f.eks. beholde sin TV-pakke, hvis man er glad for den og så skifte internet 

til fiber. 

Hvis vi skal sige noget om fiberudbyderne er vi lidt bekymrede for udbuddet på One.Com; mens vi forventer 

at de fleste udbydere vil kunne levere på TDC, som er landsdækkende. 

Vi håber dette kaster lidt mere lys over dette emne. 
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